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Abstract (en)
The invention relates to flocked yarns (1, 11) comprising a carrier thread (2) with an adhesive sheath (3) and surrounding flock (4) which is a mixed
flock (5, 6; 15, 16, 17) and preferably consists of polyamide and polyester. The polyester flock ensures that the flocked yarn has a high light stability.
To improve the performance characteristics, the polyamide and polyester flock may additionally contain a portion of aramid flock. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft Flockgarne (1, 11), die aus einem Trägerfaden (2) mit einem Klebermantel (3) und rundum vorliegendem Flock (4)
bestehen, der als Mischflock (5, 6; 15, 16, 17) vorliegt und bevorzugt aus Polyamid und Polyester besteht. Durch den Polyesterflock ist eine
hohe Lichtbeständigkeit des Flockgarns gewährleistet. Zur Verbesserung der Gebrauchseigenschaft kann der Flock aus Polyamid und Polyester
zusätzlich einen Anteil an Aramidflock aufweisen.
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